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Onderwerp: Beantwoording vragen inzake Provinciale subsidie voor 
meer groen op bedrijventerreinen. 

Portefeuillehouder: Stefan van Keijzerswaard 

Datum beantwoording: 16 juli 2024 

Datum indienen vraag/vragen:  3 juli 2024 

Vragensteller: Bert Schaap 

Fractie: Gemeente Belangen Het Hogeland 

 
 
Aan de gemeenteraad 

De namens bovengenoemde fractie op grond van het reglement van orde van de gemeenteraad 
gestelde vraag/vragen betreffend bovenvermeld onderwerp beantwoorden wij als volgt. 

Vraag 1 
Vanaf 24 mei jl. is het onder andere voor gemeenten binnen de provincie Groningen mogelijk om een 
subsidie aan te vragen voor het aanleggen van nieuw groen op erven, langs wegen, water, op 
schoolpleinen en bedrijventerreinen. Deze provinciale subsidie, als onderdeel van het programma Bos 
en Hout, kon ook in 2023 aangevraagd worden en was een groot succes.  

Bent u bekend met deze subsidiemogelijkheid? 

 
Antwoord: 
Wij zijn op hoofdlijnen bekend met deze subsidiemogelijkheid. Naast Bos en hout zien wij nog andere 
subsidiemogelijkheden die interessant zijn ten bate vergroening en verduurzaming in de openbare 
ruimte. Wij houden u via de reguliere begrotingscyclus op de hoogte van voortgang op dit vlak. 

 
Vraag 2 
Deelt u ons standpunt dat wij als gemeente ons moeten inzetten om dorpen (verder) te vergroenen? 

 
Antwoord: 
Ja, dit standpunt delen wij met u. Kortheidshalve verwijzen wij u naar het Plan van Aanpak 
Groenbeleid dat recent door uw raad is vastgesteld. Dit plan van aanpak heeft ‘Biodiversiteit en 
Natuurwaarden’ en ‘Samenwerken met inwoners’ als specifieke actiepunten. 

 

Beantwoording schriftelijke vraag/vragen  

cf. art. 32 Reglement van Orde gemeenteraad  



Beantwoording schriftelijke vraag    

Vraag 3 
Ziet u kansen bij onze gemeentelijke bedrijventerreinen en / of schoolpleinen om deze te vergroenen? 

 
Antwoord: 
Bij iedere ontwikkeling zoeken wij kansen om te vergroenen en te verduurzamen. Deze onderwerpen 
hebben onze aandacht. Welke kansen dit precies zijn, is projectafhankelijk. 

 

Vraag 4 
Bent u bereid om te onderzoeken of een dergelijke subsidie aangevraagd kan worden voor 
bijvoorbeeld het vergroenen van onze bedrijventerreinen en / of schoolpleinen? 

Antwoord: 
Gezien de beantwoording van uw eerste en derde vraag in deze, zijn wij daar zeker toe bereid. 
 

Wij gaan graag met initiatiefnemers van projecten in gesprek.  

 

 

 

Wij nemen aan u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 
 
Hoogachtend, 
 
 
 
 
P.P.M. van Vilsteren,    H.J. Bolding,  
Gemeentesecretaris    Burgemeester   
 
 
 


